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ÚVODNÍ SLOVO 
Vážení spoluobčané, 
pomalu se  blíží léto a  s ním přichází 
další vydání našeho zpravodaje. 

Na začátku jara se  uskutečnila 
kulturní akce 3v1, která spojila SWAP, 
jarní dvorky a  garážový výprodej. 
Počasí nám přálo a celá akce byla velmi 
úspěšná. Neopomněli jsme ani tradiční 
pálení čarodějnic, které pro nás připravil 
Sokol Kačice. Na  začátku května 
se  uskutečnil 23.  ročník Kačického 
lesního běhu, proběhl sportovní den pro 
seniory a děti v Kačici oslavily svůj den 
na místním fotbalovém hřišti a nechyběl 
ani GULÁŠfest a CHOBOTtriatlonek.  

Co se  týče investičních akcí, tak 
nedávno byla dokončena renovace 
fasády infocentra, která má „nový 
kabát“ s  naším charakteristickým 
motivem kachen. Na  konci června 
se  chystáme na  dlouho očekávané 
převzetí sokolovny, což umožní zahájení 
příprav na  její rekonstrukci a  úpravy 
okolí. Od poloviny června do poloviny 
července bude realizováno nové 
obratiště pro autobusy a  revitalizována  
náves, zároveň proběhne i modernizace 
šaten v místní základní škole. V plánu je 
i prodloužení chodníku od školy k ulici 
Na Vršku. 

Letní měsíce přinesou již tradičně pod 
z á š t i t o u M A S S v a t o v á c l a v s k o 
příměstské tábory. Letos se  ponesou 
v  duchu tématu „Pevnost Boyard“ 
a nebude chybět ani sportovní tábor.

Užijte si krásné a klidné léto.
Daniela Veselská, Libor Němeček

V   Kačici se  v  sobotu 
21.  června 2025 j iž 
p o  d e v á t é k o n a l o 

o b l í b e n é k l á n í O  n e j l e p š í 
k o t l í k o v ý g u l á š , k t e r é h o 
se zúčastnilo devět týmů. 

Každý tým obdržel základní 
suroviny a  měl přibližně tři 
hodiny na  p ř ípravu svého 
kulinářského díla. 

Letos poprvé se  do hodnocení 
výsledného guláše mohla zapojit 
veřejnost, a této možnosti využilo 
celkem 121 osob. 

Vítězství si nakonec odnesl tým 
Káčata s gulášem číslo 4, v  jehož 
přípravě se  osvědčili Alena 
Mašková, Rudolf Frolík a  Radek 
Veinar. Druhé místo obsadili 
Šachýni , k teré zas tupoval i 
Monika Šachová, Roman Šach st. 

a Roman Šach ml. Na  třetí příčce 
s e  u m í s t i l tým G r i l m a n i , 
ve  kterém excelovali Štěpánka 
a Jaroslav Sochorovi. 

A t m o s f é r a s o u t ě ž e b y l a 
příjemná a  přátelská, a  již nyní 
se všichni těšíme na další ročník.

V téměř letním dni se také konal 
již 4. ročník Kačického triatlonku, 
který se  těšil velkému zájmu 
účastníků. 

Minitriatlon byl rozdělen do  tří 
kategorií: dětské, dospělé a hobby. 
Dětská kategorie přilákala celkem 
18  mladých sportovců, z  nichž 
bylo 10  chlapců a 8 dívek, 
klasifikovaných do mladší a starší 
věkové kategorie. Na  startu jsme 
měli celkem 4 kačické závodníky: 
Nikol Rácovou (3. místo - mladší 
dívky), Sofiu Veselskou (1. místo -  

KOTLÍKOVÝ GULÁŠ A TRIATLON
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Z OBECNÍHO ÚŘADU
ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ

Systém třídění odpadů není levná ani jednoduchá věc. Velice 
záleží na tom, jak se chová ten, kdo odpad vyprodukuje. Začít 
musí každý sám u  sebe a  být zodpovědný k  sobě i  svému 

okolí. 
Náš sběrný dvůr slouží všem občanům obce. Rozdíl je v  tom, že 

někteří občané sběrný dvůr využívají a někteří zneužívají. Je naprosto 
v  pořádku vozit do  sběrného dvora všechny složky vytříděného 
odpadu (papír, železo, plasty, el. zařízení apod.) 

Do sběrného dvora je možné vozit bioodpad (tráva, listí a ořezané 
větve).  Objemný odpad je určen na  likvidaci objemných věcí, které 
již dosloužily (skříně, postele, koberce, atd.) ne komunálního odpadu, 
a  suť je určena všem, kteří doma něco kutají a  předělávají 
v omezeném množství (není určena těm kdo rekonstruují nebo vyklízí svoji nemovitost ve větším rozsahu). V tomto 
případě je samozřejmostí objednat si kontejner na vlastní náklady, aby na vás nedopláceli ostatní občané obce.

Děkujeme za respektování a dodržování pravidel.
Libor Němeček, starosta

mladší dívky, Nejlepší Kačičanda),  Ondřeje Ráce 
(3. místo - mladší chlapci, Nejlepší Kačičák) a Vojtěcha 
Ráce. Na plavání děti čekalo 80 metrů, na kole musely 
ujet 1500 metrů a na závěr uběhnout 800 metrů.

V dospělém závodě bylo registrováno 29 účastníků (10 
žen a 19 mužů), mezi nimiž se  z kačických představila 
Daniela Veselská v  ženské kategorii a  Metoděj Fikes 
v mužské kategorii. 

V kategorii štafet hobby jsme byli reprezentováni hned 
třemi týmy, z nichž některé byly čistě kačické (Š. Rácová 
+ E. Kolářová, P. Horáková + E. Stádníková + E. 

Švarcová), ve smíšené štafetě nás reprezentoval M. Fikes 
ml. Hlavní kategorie zahrnovala 200  metrů plavání, 5 
kilometrů na kole a 1600 metrů běhu.

Kompletní výsledky závodu byly zveřejněny 
na facebookové stránce obce. 

Děkujeme všem závodníkům za  jejich účast a  těšíme 
se na další ročník, který slibuje rovněž neméně zajímavé 
výkony a společenský zážitek. Pevně věříme, že příště na 
startu uvidíme více hobby štafet, které mezi sebou 
poměří své síly. A třeba i více kačičáků...

Obecní úřad Kačice
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Od  16. června probíhá oprava návsi, která potrvá do 16. července 2025 

Oprava zahrnuje také úpravu parkovacích míst před obecním úřadem a  zlepšení 
podmínek vjezdu a výjezdu autobusů z/do zastávky. 
Od 1.  července 2025 bude zřízena náhradní autobusová zastávka v ulici Spojovací 
před č.p. 255 a 256 a v ulici Čelechovická pro linku č. 590 ve směru Slaný a výstup 
pro linku 618. 

Děkujeme za pochopení a omlouváme se za případné komplikace, které tímto mohou 
vzniknout. Prosíme obyvatele i  návštěvníky o  zvýšenou pozornost a  dodržování 
případných dopravních omezení.

Obecní úřad Kačice

Vážení občané, v  rámci 
zodpovědného přístupu 
k  o d p a d o v é m u 

hospodářství přinášíme souhrnnou 
informaci o  vývoj i produkce 
směsného komunálního odpadu 
(SKO) v  naší obci v  období leden–
květen v letech 2024 a 2025. 

Od 1.  ledna 2025 došlo 
v  obci k  několika důležitým 
změnám:
• Zavedení systému čipování 
nádob – každá nádoba na SKO 
je nyní označena čipem, což 
umožňuje přesnější evidenci 
svezeného odpadu. 
• Změna frekvence svozu – 
byla optimalizována četnost 
svozu odpadu. 
• Vážení odpadu – každá 

nádoba je vážena a evidovaná. 
Tyto změny přinesly nejen vyšší 

přesnost v měření, ale také umožňují 
lepší sledování produkce odpadu 
v obci. 

Dle provedené analýzy došlo mezi 
lety 2024 a 2025 k  významnému 
poklesu množství vyprodukovaného 

SKO. Souhrnné výsledky za  období 
leden–květen: 

Celkově tak ve sledovaném období 
klesla produkce SKO o 17,9 tuny, což 
představuje pokles o  přibližně 
22,7 % oproti stejnému období roku 
2024. Nejvýraznější pokles byl 
zaznamenán v únoru, kdy se oproti 

p ř e d c h o z í m u r o k u 
vyprodukovalo o  téměř 6  tun 
méně odpadu. 
Děkujeme všem občanům, že 
při jali změny v  systému 
odpadového hospodářství 
a  svou zodpovědnou účastí 
dále přispívají ke  zlepšování 
třídění a  ochraně životního 
prostředí v naší obci.

Obecní úřad Kačice

VÝVOJ PRODUKCE SMĚSNÉHO KOMUNÁLNÍHO 
ODPADU V OBCI 

ÚPRAVA NÁVSI PŘED OBECNÍM ÚŘADEM
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V   sobotu 12.  dubna byla Obec Kačice pro 
všechny otevřena. 
Pro nakupující se  otevřely jarní dvorky, 

garážové výprodeje, SWAP nebo například charitativní 
bazárek. Základní škola tento den uspořádala mimo 
jiné Den otevřených dveří a  všem návštěvníkům byl 
zpřístupněn i Otevřený Mlýn s nabídkou nejrůznějších 
aktivit. 

V  rámci jarních dvorků bylo zapojeno celkem 
9  stanovišť, do  garážového výprodeje dalších 
8  stanovišť, nechyběla ani místní ZŠ a MŠ se  svými 
jarmarky a  doprovodným programem. A  ani děti 
se nenudily. Bylo pro ně připraveno všemožné tvoření 
s  jarní a  velikonoční tematikou, vědecké pokusy, 
malování na obličej nebo třeba stanoviště s bublinami. 

Na sokolovně bylo připraveno výborné občerstvení 
od  Sportcentra Kačice a  skvělá káva od  Penguin 
Coffee. V  sokolovně proběhl první Kačický SWAP 
a návštěvnost byla opravdu velká, což nás velmi těší. 
Zbylé věci byly přebrány, roztříděny do krabic a byly 
zavezeny do  neziskové organizace Charity Hvězda. 
Na  přísálí proběhl charitativní bazar pod hlavičkou 
organizace Chance 4 Children, kde bylo možné 
zakoupit za  symbolickou stovku nové oblečení 
od sponzorů. 

Celý výtěžek z  prodeje oblečení (7  000  Kč), stejně 
jako vstupné ze  SWAPu (6  030 Kč) a  dále z  prodeje 
grilovaných klobás a párků v rohlíku, který E. Bíbová 

KAČICKÉ UDÁLOSTI

SWAP, JARNÍ DVORKY A GARÁŽOVÝ VÝPRODEJ

STATISTIKA Z OBECNÍHO ÚŘADU ZA ROK 2024

Obec zaznamenala v průběhu roku několik významných demografických změn. 
Celkem byly uzavřeny tři sňatky, což svědčí o  pokračujícím zájmu obyvatel 
o manželský svazek. Narodilo se  deset dětí, což je pozitivním ukazatelem pro 

budoucí udržitelnost populace. Na  druhé straně nás opustilo devatenáct obyvatel, což 
přináší smutek do rodin a celé komunity. 
Během roku se z obce odstěhovalo třicet sedm osob, zatímco nově se přistěhovalo dvacet 
devět obyvatel, což ukazuje na značnou mobilitu populace. Na konci roku 2024 činil počet 
obyvatel 1213. 
Významným okamžikem bylo oslavení jubilejního věku 65+ šedesáti šesti občany, kteří 

dosáhli významného milníku a  přispívají k  zachování tradic a  zkušeností v  obci. Celkově tyto změny odrážejí 
dynamiku a rozmanitost demografického vývoje v naší lokalitě.

Obecní úřad Kačice

POPLATEK ZA SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU

Rádi bychom vás informovali, že se blíží datum splatnosti druhé poloviny poplatku 
za svoz komunálního odpadu. Termín pro úhradu je stanoven na 30. červen 2025. 
Prosíme, abyste zajistili včasné zaplacení poplatku, abyste se vyhnuli případným 

sankcím.  Děkujeme vám za pochopení a spolupráci.
Obecní úřad Kačice
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Seniorské sportovní dny byly odpolednem plným sportovních aktivit, 
zábavy a  dobré nálady. Kačice byla poslední zastávkou po  městu 
Stochov a  obcích Lány, Tuchlovice a  Kamenné Žehrovice. Akce 

se uskutečnila v sobotu 24. května 2025 v sokolovně od 14:00 hodin. 
O  organizaci se  postaraly děti z  kroužku Kamarádi. Tato jedinečná 

spolupráce přináší příležitost nejen si zasportovat, ale také se setkat s přáteli 
a užít si společně strávené chvíle v přátelské atmosféře nebo zkusit překonat 
své osobní rekordy, či se  zapojit do  napínavého souboje starostů. Touha 
po  vítězství ale není jedinou motivací – hlavní je si užít odpoledne plné 
smíchu a dobré nálady. 

Celou akci organizovalo MAS SVATOVÁCLAVSKO jako součást projektu 
Rozvoj komunitní práce, s  cílem podpořit aktivní život seniorů v  naší 
komunitě. 

MAS SVATOVÁCLAVSKO

ÚKLID OBCE

V  sobotu 26. dubna proběhla 
akce "Ukliďme Kačici". 
Sraz byl v 9 :00  hod. 

ve sběrném dvoře, kde každý dostal 
povinnou výbavu – rukavice a pytle 
na odpadky a  také instrukce, jakým 
směrem se  vydat. K  akci se  opět 
přidali rodiče s dětmi a zaměstnanci 
MŠ Kačice. Proběhl úklid areálu 

školky a celá skupina pak 
pokračovala úklidem obce 
a jejího okolí. 

Na  ste jný den byla 
svolána zároveň i sokolská 
brigáda. Zástupci sokola 
s  pomocí svých členů 
p o k l i d i l i a r e á l , 
a  především připravili 

hranici na čtvrteční 
pálení čarodějnic. 
C e l k e m s e  n á s 
s e š l o 5 8 ( 3 8 
dospě lých a 20 
dětí), a to je krásný počet! 
J a k m i l e b y l y v š e c h n y 
v y t i p o v a n é l o k a l i t y 
poklizeny, vrhli jsme se  ještě 
n a  p l e v e l v  o b e c n í c h 
záhonech. Nestihli jsme 
samozřejmě všechny, ale 

cesta k rybníku a záhonky u rybníku 
pěkně prokoukly. Na  závěr nás  
čekalo opékání špekáčků a  sladká 
tečka. 

Děkujeme VŠEM za  hojnou účast 
a na viděnou zase příště!

Daniela Veselská, místostarostka

SPORTOVNÍ DEN PRO SENIORY

zdvojnásobila (3  000  Kč), činil v  součtu 16  030  Kč, 
a  poputuje na  podporu projektů organizace Chance 4 
Children. 

Děkujeme za spolupráci, účast a podporu! Příští SWAP 
se uskuteční v říjnu 2025.

Daniela Veselská, místostarostka
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Na začátku kvě tna se 
uskutečnil  za  tradičně 
p ř í j e m n é h o p o č a s í 

v  polesí Drnek nedaleko hájovny 
Obora 23. ročník Kačického lesního 
běhu. 

Nejprve závodily děti na tratích od 
100 m do 900 m, po nich odstartoval 
hlavní závod na trati 6 km. 

První květnová sobota patří již 
23  let termínu Kačického lesního 
běhu. Již několik týdnů před tímto 
datem začínají přípravy v  rámci 
týmu spolupořadatelů tak, aby v den 
D  bylo vše nachystáno na  přivítání 
malých i velkých účastníků závodu. 
Ti k  nám přijeli z  širokého okolí 
a  nejmladším byl dvouletý Bernard 
Fík z  SK Stodůlky, nejstarším byl 
Ladislav Kratochvíl z  Rakovníka, 
78 let. 

M e z i d o s p ě l ý m i s i 
šestikilometrovou trať po  lesních 
cestách do  údolí Srnčáku proběhlo 
71  mužů a 37 žen. Absolutním 
vítězem se  stal Jan Hřích v  čase 
21:10, který napodobil úspěch svého 
táty a  zároveň trenéra z  roku 2006. 
Jméno Jan Hřích se  tedy znovu 
objeví na  mramorovém podstavci 
putovního poháru starosty obce 
Kačice. 

Nejrychlejší ženou byla 
J i t k a Š u l c o v á 
z e  s p o l u p o ř á d a j í c í h o 
Maratón klubu Kladno, 
51 let, která za sebou časem 
26:25 nechala všechny, i  o 
desítky let mladší soupeřky. 

Potěšitelný počet 69 dětí 
se  sešel na  startu dětských 
běhů . Po  odběhnutí si 
nejrychlejší přišly na  lesní 
stupně vítězů pro poháry, 
medaile a všechny zároveň 
pro sladkou odměnu. Po 
v y h l á š e n í d ě t s k ý c h 
kategorií jsme se  všichni 
přesunuli do  Sportcentra 
na  fotbalovém hřišti, kde 
byla připravena možnost 
občerstvení, sprchy, sauna 
a  rodinné skupiny využily 
i  v o l n o č a s o v ý a r e á l 
u rybníku Chobot. Zároveň 
proběhlo i předání pohárů, 
medailí a  věcných cen v 
5  mužských a 4 ženských 
věkových kategoriích. 

Letos jsme poprvé využili čipovou 
časomíru, takže výsledky byly 
k  d i s p o z i c i t é m ě ř o k a mž i t ě 
po proběhnutí cílem. 

D ěk u j i s p o l u p o ř a d a t e lům , 
zastupitelům a  také Vojenským 
lesům a  statkům, které konání 
závodu na  jimi spravovaném území 
umožnily.

Metoděj Fikes, 
ředitel závodu Kačický lesní běh

KAČICKÝ LESNÍ BĚH

Ella Stádníková, aerobic

Od 20.  do 22.  května se  rakovnický klub Diamond Angels Academy zúčastnil Mistrovství Evropy 
v  aerobiku - FISAF International European Sport 
Aerobic & Fitness Championships, které se  konalo 

v Maďarském Szegedu. 
 Za klub se ze dvou nominačních závodů probojovalo mezi 

českou reprezentaci 6 závodních sestav a  vyrazil tak 
s největším počtem závodnic za celou historii klubu. 

V kategorii juniorů měli Diamond Angels hned dvě želízka 
v ohni a to v kategoriích Junior Grande aerobik a Junior Petite 
Aerobic. Juniorské grande ve  složení Michelle Štrálová, 
Barbora Jelínková, Silva Ševčíková, Tereza Černohorská, Ella 
Stádníková, Marie Doležalová a  Sabrina Nguyen semifinále 
zacvičily s  drobnými chybami, ale ve  finále byl jejich výkon 
skvělý, sebevědomý a  holky na  svém prvním mistrovství 
Evropy vybojovaly úžasné 5. místo.

Navíc si klub z  Mistrovství přivezl další cenné kovy, 
konkrétně třetí a první místo v jiných kategoriích. Pro klub je to 
velký úspěch a momentálně se  řadí mezi pět nejlepších klubů 
v zemi. 

V říjnu klub čeká Mistrovství světa, takže držte palce.

Bohuslava Stádníková
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SAMUEL HORÁK, 
OŠTĚPAŘ

MICHAEL HORÁK, ATLET 
A BASEBALLISTA

Sam Horák se  věnuje od  tř í let atletice 
a  do  loňského roku i  baseballu. V  průběhu let 
dokázal sbírat medaile ve  sprintu, ve  skoku 

do dálky, v hodu kriketovým míčkem, ve vrhu koulí a v 
jeho nejsilnější disciplíně tj. v hodu oštěpem. 

V  loňském roce se  mu podařilo svým posledním 
hodem na Mistrovství České republiky hodit svůj osobní 
rekord a  stát se  vícemistrem ČR. Zároveň obdržel 
pozvánku od české reprezentace na mezinárodní závody 
v  Chorvatsku, kde v  konkurenci 5 zemí a 20  top 
závodníků obsadil první místo. 

V letošním roce zatím všechny závody v hodu oštěpem 
vyhrál, opět si posunul své osobní maximum a  drží 
se  v  čele průběžných tabulek. Zároveň se  blíží 
k  historické desítce nejlepších výkonů v  hodu oštěpem 
ve  své věkové kategorii. Jeho letošním cílem je dostat 
se  do této top desítky a  opět se  pokusit na  podzim 
o nejlepší umístění na MČR.

Pavla Horáková

Míša Horák je sportovec tělem a duší. 
V  atletice tak, jako jeho bratr, sbírá i  on 
medaile v  běhu, ve  skoku i  v hodu 

raketkou. Ovšem jeho specialita je sprint. Dokáže 
porážet o  dva až tři roky starší kluky v  kategorii 
přípravek. 

Ovšem jeho vášní je baseball. Nyní hraje za kategorii 
U9 v kladenském klubu Miners, což jsou děti do devíti 
let. S  jeho nadáním občas vypomáhá ve  starších 
kategoriích. 

V  l e tošním roce se  zúčas tn i l pres t ižního 
baseballového turnaje a  to je SuperCup. Jedná 
se  o  největší evropský turnaj dětí do 10 let. Celkem 
se zúčastnilo 12 českých top týmů, které se probojovaly 
přes kvalifikační turnaje a 12 zahraničních týmů, mezi 
kterými bylo například Katalánsko, výběr z Německa, 
Litva, Rakousko atd. Kladenskému týmu se  podařilo 
umístit na 6 místě a zapsal si tak nejlepší výsledek pro 
Miners Kladno. 

Součástí tohoto turnaje jsou dovednostní soutěže tzv. 
Masters, kde byl Míša nominovaný na  sprint 
po metách. Přesto, že je mu teprve 8  let, tak dokázal 
porazit téměř všechny desetileté konkurenty a obsadil 
třetí místo. 

Těšíme se  na další atletické i  baseballové úspěchy 
obou bratrů a držíme jim palce.

Pavla Horáková
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Milí občané, s  velkou 
radostí bychom vám 
opět rádi představili 

n a š í t a n e čn í s p o r t o v k y n i 
Veroniku Liškovou, a  jejího 
partnera Štěpána Dostála, kteří 
n e d á v n o z a z n a m e n a l i 
mimořádné úspěchy na  národní 
i mezinárodní scéně. 

V  rámci sezóny 2024 dosáhli 
v ý r a z n ý c h ú s p ě c h ů – 
o d  fi n á l o v ý c h u m í s t ě n í 
na  národních i  mezinárodních 
s o u t ě ž í c h , p ř e s 2 .  m í s t o 
v e  s v ě t o v é m ž e b ř í č k u v 
10  tancích, až po  účast na MČR 
v  latinsko – amerických tancích, 
s t a n d a r d n í c h t a n c í c h a  v 
k o m b i n a c i 1 0  t a n ců , k d e 
v  posledních dvou jmenovaných 
se  s  odhodláním probojovali až 
do finále. 

Díky těmto výsledkům byli 
vyhlášeni jako nejlepší taneční 
pár v  republice, a  to v  jejich 
specializaci, což je kombinace 
10  tanců. Největší radost jim ovšem 
p ř i n e s l a j e j i c h n o m i n a c e 
n a  M i s t r o v s t v í E v r o p y 
ve  standardních tancích, protože 
dosáhli 49.  místa na  světovém 
žebř íčku. Mistrovství Evropy 
se  konalo na Mallorce, kde obsadili 
27.  místo v  konkurenci nejlepších 
tanečníků Evropy. To je pro ně 

obrovský úspěch a  potvrzení, že 
jejich tvrdá práce se vyplácí.

Naši sportovci jsou aktuálně 
2.  vicemistry ČR ve  standardních 
t a n c í c h a 2 .  v i c e m i s t r y ČR 
v  kombinaci 10  tanců. Jejich cesta 
k  tomuto úspěchu byla plná výzev, 
od nemocí a tím pádem doktorských 
návštěv, hospitalizací, přes náročnou 
práci a  školu, až po  přípravy 
na  velké soutěže. Přesto všechno 
dokázali předvést skvělé výkony. 

Jejich příběh je inspirací, jak se i v 
těžkých chvílích nevzdat a  jít 
za svými sny. 
Veronika a Štěpán vyjádřili velké 
díky všem, kteří je na  jejich cestě 
podporují, tedy rodině, přátelům, 
trenérům i  sponzorům. Zejména 
d ě k u j í s v ý m v ě r n ý m 
podporovatelům z  domácího 
prostředí a  také mezinárodním 
tanečním osobnostem od  nichž 
mají možnost se učit a  růst. Bez 
nich by takové úspěchy nebyly 
možné. 
P ř e j e m e h o d n ě š t ě s t í 
na nadcházejících mezinárodních 
soutěžích v  Itálii, Lucembursku 
a  na  grandslamové soutěži 
v Číně. 
Děkujeme také obci Kačice 
za  finanční podporu, která jim 
pomůže dosáhnout těchto 
významných cílů. 
Těšíme se  na další úspěchy 

a  přejeme našim tanečníkům 
mnoho dalších krásných zážitků, 
úspěchů a radosti z tance. 

Veronika a  Štěpán jsou inspirací 
nejen pro naše sportovní nadšence, 
ale pro nás všechny, že s odhodláním 
a  podporou lze dosáhnout velkých 
věcí. 

Děkujeme vám všem, že je 
podporujete a fandíte jim!

Daniela Lišková

TANEČNÍ ÚSPĚCHY VERONIKY LIŠKOVÉ A ŠTĚPÁNA 
DOSTÁLA
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AKTUALITY ZE ZÁKLADNÍ ŠKOLY

Dospě l i jsme do  konce 
školního roku 2024/2025. 
Od  posledního vydání 

zpravodaje udělali naši žáci posun 
ve  svých vědomostech a  už je čeká 
zasloužené volno – letní prázdniny, 
na které se každý těší. 

Našich 14 žáků 5.  třídy se  rozejde 
do 6.  tříd. Nejvíc jich odejde do ZŠ 
Tuchlovice, celkem 12. Jedna žákyně 
přestoupí do  ZŠ Stochov a  jedna 
do ZŠ Nová Amálka Kladno. 

V  dubnu proběhl zápis dětí do 
1.  třídy a  je přijato 14 žáků. Celkem 
by ve Veselé škole mělo být od září 
60 žáků. 

Kromě výuky jsme v  tomto 
pololetí několikrát navštívili místní 
knihovnu, kde si paní knihovnice 

pro nás připravila různé čtenářské 
projekty. Docházela i  k nám 
do  školy a  vedla čtenářský 
k ro uže k . C e l o ročn í p ro j e k t 
o  č tenářství bude zakončen 
n á v š t ě v o u s p i s o v a t e l k y 
a pasováním prvňáčků na čtenáře. 

Ve škole probíhaly ještě další 
kroužky: pohybový, robotika 
a  Ve s e l á v ěd a . Ta k é j s m e 
se  vzájemně navštěvovali s  dětmi 
z naší mateřské školky. 
Žáci si mohli vyzkoušet, jak by 

vypadal kroužek florbalu, protože 
od  října by mohl být u  nás 
ve  Veselé škole otevřen. Děti 
se  také seznámily v  jednom 
dopoledni s ukázkami parasportů, 
které provozují handicapovaní 
lidé. V  květnu jsme byli na Okoři, 
kam přijel i princ Bajaja. 

Ve druhé polovině června proběhla  
škola v přírodě nedaleko Jáchymova 
a  pro ty, kteří nejeli do  školy 
v  přírodě byl připraven výlet 
do  HistoryParku Ledčice. Všichni 
jsme si poslechli autorské čtení 
a  p o v í d á n í o  k n i h á c h 
se  spisovatelem panem Benešem, 
navštívili jsme Otevřený Mlýn a stali 
se  badateli na  Cestě kolem světa. 
Nakonec jsme se  rozloučili s našimi 
páťáky na  Zahradní slavnosti těsně 
před vysvědčením. 

A už tu jsou letní prázdniny, které 
začínají v pondělí 30. června. 

Milí čtenáři, dovolte mi, za  celý 
kolektiv zaměstnanců Naší Veselé 
š k o l y, p o p ř á t V á m h e z k o u 
sluníčkovou dovolenou.

Mgr. Naděžda Hrabalová 
ředitelka školy
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ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLIČKY

Jaro to si užíváme, léto s láskou 
vyčkáváme. Na  prázdniny 
se  těšíme, do  školky v  září 
se zas vrátíme!

Blíží se  konec školního roku, kdy 
nás čeká spoustu zajímavých 
akc í , vý l e tů , t emat i ckých 
projektů a zábavy. 

Jaro ve  školce bylo velice 
rozmanité. Počasí si z nás dělalo 
srandu, kdy jednou bylo krásné 
teplé počasí plné sluníčka a pak 
zase zima, déšť a vítr. To nás ale 
neodradilo od  vycházek a  her 
v  probouzející se  jarní přírodě. 
Objevovali jsme okolí mateřské 
školky, chodili na  vycházky 
po  vesnici, k  rybníku nebo 
na kopec u Čelechovic. V dubnu 
jsme byli na  školce v  přírodě 
na  Čabárně a  opět se  nám tam 
moc líbilo. Tentokrát jsme měli 
téma voda a  vodník Česílko. 
Poznávali jsme, kde se  bere 
voda, její koloběh, hráli jsme 
v  noci bojovku s  vodníkem 
a  l e s n í m i v í l a m i a  z a š l i 
do  záchranné stanice Aves 
podívat se na zvířátka. 

N a k o n c i d u b n a j s m e 
ve  školce měli čarodějnický 
rej v  maskách. Ve  třídách 
i  na  zahradě mě ly děti 
nachystaný pestrý program. 
Na Berušky čekala diskotéka 
s  b u b l i n k a m i , s o u těže , 
výroba lektvarů, opékaní 
marshmallow a  pálení mini 
čarodě jnic. Motýlci měli 
na  programu čarodějnickou 
stezku s  kouzelnickými 
úkoly. V  první polovině 
května se konal zápis do MŠ 
a Den otevřených dveří, kdy 
měli rodiče s  dětmi možnost 
si prohlédnout naši školku. 
Na  nové děti se  už moc 
těšíme od  září v  novém 
školním roce. Ke  svátku 
maminek jsme přichystali 
přáníčka a  krásná zrcátka, 
které děti maminkám pěkně 
vyzdobily. 

Jaro je také čas, kdy jsme 
potěšili rodiče besídkou 

a  ukázali jsme, co všechno jsme se  
naučili. Berušky měly letos téma 
Velikonoce a Motýlci téma zvířátka. 
P o  b e s í d k á c h n á s l e d o v a l o 
přespávání ve školce. V obou třídách 

byla velká párty. Nechyběl skákací 
hrad, kino a  popcorn, slavnostní 
večeře, pyžamová přehlídka, ranní 
snídaně králů atd. 

Berušky si spolu s  rodiči užily 
Wellness odpoledne. Děti 
se  o  rodiče hezky postaraly, 
namasírovaly je od  hlavy až 
k patě, dopřály jim manikúru, 
kosmetiku i kadeřnické služby. 
N e c h y b ě l o o b č e r s t v e n í 
a  kávička. Motýlky čekala 
barevná párty s  rodiči, kdy 
měli posezení u  občerstvení. 
Oslavili jsme také Den dětí 
v  hawajském s ty lu . By l 
připraven animační program, 
m o d e l o v á n í b a l ó n k ů , 
bubl inky, tanec, soutěže 
a dárečky. 
V  červnu jsme si zpříjemnili 
čekání na prázdniny ještě 
dalšími akcemi. Konalo se 
focení s plyšovými medvídky, 
z a h r a d n í s l a v n o s t , k d e 
p r o b ě h l o l o u č e n í 
s  předškoláky, př iv í tání 
nových dě t í a  pasování 
předškoláků, výlet celé školky 

do  Farmaparku Soběhrdy, 
ukázka šermu a středověké 
zbroje, fotbalový turnaj 
ro d i čů a  dě t í . K o n e c 
školního roku jsme oslavli, 
jako každý rok, s  naším 
b a r m a n e m D a v i d e m , 
se kterým jsme si připravili 
ovocné koktejly a  pořádně 
s e  r o z l o u č i l i s  t í m t o 
školním rokem. Budeme 
se  těšit na  nový školní rok 
2025/2026, na  nové děti, 
rodiče a zážitky. 

Všem přejeme krásné léto. 
P r o ž i j t e p r á z d n i n y 
radostně, pohodově a  v 
poklidu se svými blízkými. 
Užijte si spoustu zábavy, 
legrace, zážitků na výletech 
či dovolených a  opatrujte 
se. 

Mgr. Šárka Rácová, 
vedoucí učitelka MŠ
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INFORMACE Z KNIHOVNY

Od začátku tohoto roku 
proběhla v  knihovně 
řada akcí, na  kterých 

jsme se společně mohli potkat. Ať 
už to bylo vyhodnocení Čtenářské 
výzvy za rok 2024 nebo v poslední 
řadě na  přednášce finanční 
gramotnosti Šmejdi a  jak se  jim 
bránit. Měsíc, co měsíc jsme 
se  setkávali s  rodiči a  dětmi 
zapojenými do  Bookstartu při 
i n t e r a k t i v n í m p r o g r a m u 
s knížkou. V základní škole každý 
týden probíhal Čtenářský klub 
pro děti. 

Další čtenářská setkání proběhla 
s  dě tmi z  mate řské školy. 
V  knihovně se  vystřídaly obě 
tř ídy, a  dě t i se  dozvědě ly 
zajímavosti ze  světa tučňáků 
a dopravy. Program byl připraven 
i pro 4. a 5. třídu na téma Manga – 
One piece a  dále jsme společně 
navštívili naši Sluneční soustavu. 
Děti ze 2.  a 3.  třídy čekalo 
seznámení s naučnou literaturou – 
J a k z v í ř a t a s p í a  t a k é 
D o b r o d r už s t v í z  v e s m í r u . 
Následovala pravidelná setkání 
s  prvňáčky, která vyvrcholila 
23. června příjezdem spisovatelky 
M i c h a e l y F i ša ro v é a  p a n a 
Miroslava Reila, žáci složili svůj 
čtenářský slib a  byli slavnostně 
pasováni na  čtenáře. Pro ostatní 
žáky byla přichystána zajímavá 
beseda o  čtenářství a  knihách. 
Tímto jsme projektů Knížka pro 
p r vň á čk a z a k o n č i l i s p o l u 
se školním rokem. Moc děkuji celé 
naší základní škole za velký zájem 
o čtenářství a skvělou podporu. 

Audioknihy – poslouchat nestačí. 
Je třeba slyšet. 
Poslech mluveného slova není 
samozřejmý – stejně jako u  čtení 
očima si člověk musí nejprve 
v y t v o ř i t n á v y k . A u d i o k n i h y 
zpomalují tempo, vedou nás hlasem 
interpreta a nutí vnímat každé slovo. 
Nejsou zkratkou, jak si někteří 
dospělí myslí. Rozhodně nejsou 
cestou k  literatuře vhodnou pro 
každého, ale jejich přínos pro 
čtenářství je nepopiratelný. Vyžadují 

však soustředění, dobrý výběr 
a  často i  průvodce – zvlášť když je 
poslouchají děti. 

Z  Ve l k é h o a u d i o k n ižn í h o 
průzkumu pořádaného společností 
A u d i o l i b r i x v y p l y n u l o , ž e 
audioknihy jsou pro stále více lidí 
prostředkem, jak si čtení vrátit 

do  života. V  roce 2024 uvedlo až 
60  % dotazovaných, že jim 
mluvené slovo pomáhá číst více. 
Ještě v  roce 2021 přitom tento 
postoj zastávalo „jen“ 49 %. 
Mohou audioknihy pomoci nové 
g e n e r a c i n a v á z a t v z t a h 
k  literatuře? Audioknihy pro děti 
si v knihovnách půjčují hlavně ty 
rodiny, které se  už čtení věnují 
cíleně – předčítají, povídají si 
o příbězích, poslouchají společně 
při vaření nebo cestách autem. Ač 
se  to nezdá, audiokniha není 
snadná. Neobsahuje obrázky 
a  v y ž a d u j e s o u s t ř e d ě n í . 
Rozhodně není samospásná, 
zvlášť pokud chybí dospělý 
p rů v o d c e , k t e r ý p o m á h á 
porozumět a  spoluprožívat děj. 
A  ještě stojí zmínit, že poslech 
usměrní rychlé čtení, které si 
mnozí čtenáři osvojili. 
P o k u d v á s t é m a z a u j a l o , 
d o p o r u ču j i k n i h u N e č t u ! 
Poslouchám, kterou napsala 
K l á r a S m o l í k o v á s p o l ečně 
s  L u k á še m Va v re čk o u . K . 
Illnerová ji doprovodila hravými 
ilustracemi a komiksy, výsledkem 
je inspirativní průvodce světem 
audioknih. 
Dejte audioknihám šanci. Jejich 
p o s l e c h u ž v r á t i l d o  h r y 
nejednoho nešťastného čtenáře, 
který si stýskal na  nedostatek 
času na  čtení. V  naší knihovně 
máte z čeho vybírat! 
B l í ž í s e  l e t n í p r á z d n i n y 
a  knihovna tu samozřejmě bude 
s Vámi většinu času i v létě. Malí 
čtenáři si opět přijdou na  své 
v  t e m a t i c k é n a b í d c e k n i h 
P r o č t e n é h o l é t a 
(mravencichuvy.cz). Sledujte nás 
a nic vám neunikne. 
Přeji všem krásné a  pohodové 
léto, a jak jinak než s knihou. 

Lenka Pokorová, 
knihovnice

(Citace článku: Klára Smolíková / 
Cesty za čtenáři 6/2025)
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Z ČINNOSTI MYSLIVCŮ

Z   činnosti mysliveckého 
spolku Kačice v  jarním 
čase. 

Mysl ivecký rok zaháj i l i 
myslivci bohatou mysliveckou 
činností a  pracemi při úklidu 
m y s l i v e c k ý c h z a ř í z e n í 
a  brigádami na  mysliveckých 
chatách. S  nastalým jarním 
časem se  myslivci pustili 
do  důkladného úklidu areálů 
u mysliveckých chat v Kačici i v 
Srbech. Po  zimním období 
v  c e l é h o n i t bě p ro běh l a 
nezbytná údržba mysliveckých 
zařízení (krmelců, zásypů, 
zásobníků krmiv a  posedů vč. 
v y č i š těn í a  d e z i n f e k c e ) . 
Myslivci doplnili pro zvěř 
do slanisk solný liz. 

Hospodář mysliveckého 
s p o l k u z p r a c o v a l 
a  ve  spolupráci se  starostou 
h o n e b n í h o s p o l e č e n s t v a 
(pronajímatel honitby) uzavřel 
jarní plánovací doklady na  rok 
2025 a  roční statistický výkaz. 
Tyto dokumenty zpracovávané 
dle zákonných požadavků jsou 
předávány na OŽP Magistrátu 
města Kladno. 

Příroda v  honitbě v  jarních 
měsících je plná nového života. 
Zvěř postupně přebarvuje 
do  letní srsti, srnci vytloukají 
paroží a  tvoří si svoje hájená 
teritoria, divočáci vyvádějí 
v  tlupách pruhovaná selata, 
zajíci podruhé v  letošním roce 
honcují. Přiletěli tažní ptáci 
včetně křepelek, ukazuje 
se  i  orel mořský, ten hnízdí 
v  Lánské oboře. Po  loukách je 
mnoho volavek popelavých 
i bílá se objevuje. Divoké husy 
a  k a c h n y j iž v o d í s v o j e 
potomstvo na  vodní plochy. 
B o h a t ě r o z k v e t l é s t r á n ě 
a  remízy ozvučilo zpěvné 
ptactvo všeho druhu. Srny 
začínají klást (rodit) srnčata. Bažanti 
jsou vidět na posečených porostech. 
Z k r á t k a n o vý ž i v o t j e v i dě t 
na každém kroku. V honitbě se hájí 
klid pro kladení mláďat a jejich první 
kroky do  okolní přírody. Všichni 

obyvatelé lesa a  polí potřebují 
důraznou ochranu před volně 
pobíhajícími psy a  zvýšeným 
pohybem motorkářů mimo cesty.  

Záchrana srnčat při jarním sečení 
travních porostů moderní výkonnou 

zemědělskou technikou je 
každoročně velmi svízelnou 
a  veřejně medializovanou 
problematikou. V  letošním 
roce nám svým způsobem 
napomohlo i  počasí, neboť 
louky byly ke  sklizni vhodné 
již v  polovině května. A  to je 
doba, kdy srnčata jsou kladena 
jen výjimečně. Přesto většina 
l u k b y l a p r o h l é d n u t a 
za pomocí dronu mysliveckým 
hospodářem a  těsně před 
sečením byly traviny prošlé 
s  vycvičenými mysliveckými 
psy. K  žádným škodám při 
prvním sečení na zvěři nedošlo. 
Záchranné akce při sečení 
travin jsou samozřejmě tím 
úč inně jš í č ím těsně jš í j e 
k o o r d i n a c e s p o l u p r á c e 
m y s l i v ců a  z e m ěd ě l ců . 
V  prostoru naš í honi tby 
ú s pěšně s p o l u p r a c u j e m e 
s  AGD v  Kačici a  zaslouženě 
j im, a  to jak vedení tak 
i  traktoristům, patří naše 
poděkování. 
K o n c e m m ě s í c e d u b n a 
proběhlo v  Žilině okresní 
hodnocení loveckých trofejí 
za  uplynulý myslivecký rok. 
N á š s p o l e k p ř e d l o ž i l 
na  výstavě sedm srnč ích 
trofejí. Hodnocení odlovené 
zvěře bylo pro naše lovce 
příznivé. Alarmující je ale stále 
větš í počet předložených 
trofejí, kde v kolonce „lovec“ je 
označení „dopravní nehoda“, 
tedy velká část zvěře bohužel 
trýznivě hyne pod koly aut. Při 
příležitosti tohoto okresního 
m y s l i v e c k é h o s e t k á n í 
se  zároveň zde uskutečnila 
i významná kynologická akce – 
svod loveckých psů (tj. první 
k y n o l o g i c k é o d b o r n é 
posouzení mladých psů). (viz. 
2x foto z výstavy)

„Jarní myslivecký vínek“ 
V  p o l o v i ně k vě t n a m y s l i v c i 
uspořádali pro své členy, jejich 
rodiny a známé na myslivecké chatě 
v  Srbech společenské odpoledne. 
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Na  programu byl myslivecký kvíz, 
zaměřený na  znalosti zvěře, historii 
a  myslivecké zvyky. Nejlepších 
výsledků dosáhl pan Václav Otto. 
Součástí vínku byla i  tombola a pro 
soutěživé střelba ze  vzduchovky. 
Perfektní občerstvení obětavě 
připravila naše jediná myslivkyně, 
paní Monika Brodská. Podával 

se  výborný zvěřinový guláš 
a  grilované plátky z  divočáka, 
točené pivo Rakovnického 
B a k a l á ř e , m n o h o d o b r o t 
a  n a p e č e n ý c h s l a d k o s t í 
od  manželek našich myslivců. 
K  t a n c i i  z p ě v u h r á l a 
reprodukovaná hudba. Příjemné 
o d p o l e d n e v h o d n é j a k 
k  pobavení, tak k  prostému si 
popovídání s  kamarády, které 
spojuje stejná záliba a  tomu 
věnovaná práce. 
Vedle zábavy musíme ve spolku 
splnit i  věci důležité, a  to jsou 
např . každoroční kontrolní 
střelby z  kulovnic. Ty se  letos 
uskutečnily prvního června 
na  střelnici ve  Slaném. Cílem je 
nutnost si neustále připomínat 
a  obnovovat bezpečnostní 

zásady při zacházení se  střelnými 
zbraněmi a  principy bezpečného 
lovu.

P r a n o s t i k y n a š i c h p ř e d k ů 
charakterizovaly májový a předletní 
čas takto: 
V  květnu nesmí ovčákovi oschnout 
hůl.

Studený máj, ve stodole ráj.
Pláče-li červen a  neoschne žitko, 
v  zajících, koroptvích budeme mít 
řídko.
Petr a  Pavel chodí s  nůší, koření 
a houby suší.
Jaký červen - takový prosinec.

Letní slunovrat.
Astronomické léto nastalo v  sobotu 
21. června – den byl nejdelší, zatímco 
noc nejkratší.

V y u ž i j t e v e  z d r a v í 
neopakovatelných chvil svěží 
přírody pozdního jara a  slunce 
nastupujícího letního času.

M y m y s l i v c i 
jsme vstoupili 
do  „Června – 
m ě s í c e 
myslivosti“.

Václav Štáfek 
foto: Lukáš Brodský
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NOVINKY Z SK KAČICE

Jarní část soutěže je za námi, léto před námi. 
Sportovní Klub Kačice se  i  letos aktivně zapojil 
do  života naší obce a  přinesl spoustu zábavy, 
sportu i  práce na  zlepšení prostředí pro všechny. 

Sezóna 2024/2025  je skoro za  námi, bohužel jsme 
nenavázali na  loňskou úspěšnou sezónu, ale zabereme 
a do nové sezóny vlítneme rovnýma nohama. 

Uspořádali jsme několik akcí, které přilákaly mnoho 
návštěvníků. 

Dne 15.06.2025 jsme pořádali tradiční akci, a to Dětský 
den, který byl opět velkým úspěchem. Pro děti jsme 
připravili pestrý program plný soutěží, her a  odměn. 
Na  akci nechybělo ani občerstvení a  pohoda, která 
přispěla k  vytvoření přátelské atmosféry. Děti si užily 

spoustu legrace ve  skákacích hradech, za  jejich půjčení 
děkujeme obci Kačice a městu Stochov. Rádi vidíme, že 
se na tuto událost těší nejen děti, ale i  jejich rodiče, kteří 
se aktivně zapojují do dění. 

Další významnou událostí byl červnový turnaj 
ve  fotbale, který se  uskutečnil v  sobotu 21.06.2025 od 
9:00  hod. na  fotbalovém hřišti, kterého se  zúčastnily 
týmy z okolí i místní sportovci. Těší nás, že se turnaj stal 
místem, kde se setkávají sportovní nadšenci a kde panuje 
duch fair play, což se letos potvrdilo. 

Vedle organizace akcí jsme se  zaměřili i  na  údržbu 
a vylepšení hřiště a jeho okolí. Došlo k úpravám povrchu 
hřiště, zlepšení zázemí a vyčištění okolí. Děkujeme všem 
dobrovolníkům a  členům, kteří se  do této činnosti 
zapojili. Zvláštní poděkování patří našemu členovi Karlu 
Pořtovi, který obnovil pískoviště pro děti. 

V  létě nebudeme zahálet. Budou probíhat brigády, 
musíme dokončit úpravy hřiště a  jeho okolí a připravit 
se na novou sezónu. 

Dovolte nám, abychom Vám jménem Sportovního 
klubu Kačice, z. s. poděkovali za podporu při domácích 
i  venkovních zápasech. Přejeme Vám krásné letní dny, 
ničím nerušenou dovolenou bez ohledu na to, kde a jak ji 
strávíte. Přejeme Vám ať načerpáte novou fyzickou 
a duševní sílu. 

Sledujte naše stránky a  připojte se  k  našim dalším 
akcím. Společně tvoříme místo, kde sport, komunita 
a přátelská atmosféra jdou ruku v ruce!

Výbor Sportovního klubu Kačice, z.s.
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Jaro v  Sokole ve  znamení turnajů a  čarodějnic. 
Proběhla také volba výboru tělocvičné jednoty 
Sokol Kačice, který bude pokračovat ve  stejném 
složení. 

První akcí, která se  konala od minulého zpravodaje, 
byla avizovaná Valná hromada naší tělocvičné jednoty. 
Stávající výbor zhodnotil rok 2024, byla přednesena 

zpráva všech odborů a  došlo k  volbě nového výboru 
jednoty. Ten pokračuje ve stávajícím složení. 

V  dubnu proběhlo více akcí. První byl velikonoční 
turnaj libovolných dvojic. Letos již patnáctý ročník této 
oblíbené akce. 

Následovala jarní brigáda. Opět jsme uklidili pozemek, 
provedli drobnou údržbu v  areálu a  připravili jsme 
hranici na  čarodějnice. Letos poprvé na  novém místě 
za hřištěm. 

V den pálení čarodějnic jsme připravili posezení, stany 
a  připravili soutěže pro děti. Tím mohlo pálení 
čarodějnic vypuknout. Účast byla opět hojná tak, jako 
každý rok. Děti získaly odměny za plnění soutěží a poté 
i  v soutěži o  nejlepší masky. Večer již patřil náš areál 
hlavně dospělým, kteří „úřadovali“ na  parketu až 
do ranních hodin. 

Poslední akce před prázdninami patřila stolnímu 
tenisu. V sobotu 17. 5. 2025 proběhl již 6. ročník turnaje 
ve stolním tenisu pro neregistrované a hráče 3. a 4. třídy 
okresního přeboru. Všichni soutěžící si turnaj náramně 
užili a my všem hráčům děkujeme za skvělou účast. 

Poděkování také patří obci Kačice, bez jejíž finanční 
podpory by nebylo možné všechny akce realizovat. 

To je do prázdnin z organizovaných akcí vše. 

Přejeme všem krásné a pohodové léto a těšíme se opět 
v září na hodinách a sportovních i kulturních akcích.

Michal Hrotík, 
náčelník jednoty

ZPRÁVY ZE  SOKOLA
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Termín Akce Pořadatel

07.-11.07.2025 Sportovní příměstský tábor Obec Kačice,  MAS 
Svatováclavsko z.s.

06.-08.08.2025 Tématický příměstský tábor Obec Kačice,  MAS 
Svatováclavsko z.s.

26.08.2025 Zasedání zastupitelstva obce 
Kačice

Obec Kačice

30.08.2025 CHOBOTfest, rybářské závody Obec Kačice

20.09.2025 nebo 

21.09.2025

Sportovní olympiáda a Family 
run

Obec Kačice

07.10.2025 Zasedání zastupitelstva obce 
Kačice

Obec Kačice

11.10.2025 Drakiáda, SWAP Obec Kačice

04.11.2025 Zasedání zastupitelstva obce 
Kačice

Obec Kačice

29.11.2025 Adventní otevřené dvorky Obec Kačice

16.12.2025 Zasedání zastupitelstva obce 
Kačice

Obec Kačice

23.12.2025 Zpívání koled, betlémské světlo Obec Kačice

KONTAKTNÍ 
INFORMACE 

OBECNÍ ÚŘAD KAČICE 
Masarykova 20 

   Tel.: 312 655 623 
   Mobil: 723 526 534,

E-mail: info@kacice.cz

Libor Němeček, starosta
E-mail: nemecek@kacice.cz,
Tel.: 724 188 882
Daniela Veselská,  místostarostka
E-mail: veselska@kacice.cz

Úřední hodiny:
Po 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
St 07:15 - 11:45 12:15 - 17:00
Čt 07:00 - 11:30

Vydavatel: 
    Obec Kačice 
    IČ: 00234494 
    ev. č. MK ČR E 10578

Tisk zpravodaje:
Tiskárna Didot, spol. s r.o.

Redakční rada:
Daniela Veselská
Jitka Slámová

Příprava zpravodaje:
Petra Klíčová

Jazyková korekce:
Jitka Fojtová

Za obsah článků odpovídají jejich 
a u t o ř i . Č l á n k y m o h o u bý t 
redakčně kráceny. Všechny články 
prošly jazykovou korekcí. Některé 
z článků jsou psány s použitím AI.

Adresa pro zasílání příspěvků 
a  i n z e r á t ů d o K a č i c k é h o 
zpravodaje: info@kacice.cz

Plán akcí

Změny v plánu akcí vyhrazeny!!
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